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Spørgsmål :
Vil ministeren begrunde, hvorfor opgørelsen af kommunale restancer i kvartals-
rapporten for 1. kvartal ikke viser udviklingen i restancer over tid som tidligere 
kvartalsrapporter har gjort?

Svar:
Skat har i 2009 arbejdet på en ny restancestatistik, som skal muliggøre en bedre 
ledelsesmæssig opfølgning samt at gøre Skatteministeriet i stand til mere detalje-
ret at kunne redegøre for udviklingen i restancerne.  Fra 1. kvartal 2010 er der 
mulighed for detaljeret at redegøre for de kommunale restancer brudt ned på de
enkelte restancearter. Det er dette skifte i præsentationsmetode, der har gjort, at 
vi har valgt kun at præsentere restancerne fra 1. kvartal 2010.

Da der efterspørges oversigt over de kommunale restancer over tid, vil kommen-
de rapporter tillige indeholde oplysninger om summen af de kommunale restan-
cer for det aktuelle år og de 3 forudgående år. Dvs. at kvartalsrapporten for 2. 
kvartal vil indeholde oplysninger om de kommunale restancer for 2007 til 2. 
kvartal 2010. 


